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Trafikudvalget har i brev af 26/4-2011 stillet mig følgende spørgsmål  1172 
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 1172:

"Vil ministeren tage initiativ til, at der genindføres klippekort i VT’s driftsom-
råde, indtil det elektroniske rejsekort fungerer til de rejsendes tilfredshed?"

Svar:

Det er trafikselskaberne, der fastsætter hvilke billettyper, der er gyldige. Jeg 
har forelagt spørgsmålet for Movia, der skriver:

”Det er der ingen intentioner om, og heller ingen grund til. Rejsekortet funge-
rer som planlagt og tilfredsstillende – der er tale om et helt nyt system, som 
kunderne skal lære at kende og de udfordringer, der opstår undervejs, arbejdes 
der på hurtigst muligt at få løst. Det er afgørende, at systemet bliver belastet, 
dvs. at der kommer kunder på – hvis klippekortet genindføres, vil det være me-
get svært at sikre dette. Det har ikke været forventningen, at udrulningen kun-
ne foregå uden overgangsproblemer, men de søges løst så hurtigt og problem-
frit som muligt.”

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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